

# POLITYKA COOKIES

NOTA PRAWNA OKREŚLA WARUNKI I ZASTRZEŻENIA DOTYCZĄCE UŻYTKOWANIA SERWISU INTERNETOWEGO I ODNOSI SIĘ DO WSZYSTKICH JEGO UŻYTKOWNIKÓW.

Korzystając w jakikolwiek sposób z naszego serwisu internetowego jest to równoznaczne z akceptacją niniejszych warunków.

## OCHRONA DANYCH OSOBOWYCH - OŚWIADCZENIE O PRYWATNOŚCI

Przekazanie informacji osobistych jest zawsze dobrowolne. Bejot Sp. z o.o. nie wykorzysta Twoich danych zebranych za pośrednictwem serwisu internetowego.

Serwis internetowy może gromadzić ponadto informacje techniczne dotyczące wizyty użytkownika, takie jak nazwa usługodawcy internetowego i adres IP za pomocą których uzyskano dostęp do Internetu, data uzyskania dostępu do serwisu internetowego, strony otwierane podczas wizyty w serwisie internetowym oraz adres internetowy witryny sieci Web, z której połączono się bezpośrednio z naszym serwisem internetowym.

Informacje te są wykorzystywane do usprawniania serwisu internetowego, analizowania trendów statystycznych i administrowania serwisem internetowym.

## INFORMACJE O COOKIES

W naszym serwisie stosujemy tzw. cookies (ang. ciasteczka), tj. pliki tekstowe zawierające informacje, które ułatwiają korzystanie z [www.bejot.eu](http://www.bejot.eu). Są one zapisywane w Twoim komputerze, a nasze serwery (za pośrednictwem przeglądarki internetowej) mogą je odczytywać, w celu dostarczenia Ci jak najlepszych doświadczeń związanych z naszym serwisem. Poza cookies możemy stosować inne technologie o funkcjach zbliżonych do ciasteczek.

Typowy plik cookie zawiera w nazwie domenę serwisu, przez który został utworzony, czas po którym zostanie automatycznie skasowane oraz indywidualny numer. W wielu przypadkach Twoja przeglądarka domyślnie pozwala na stosowanie cookies, w serwisie [www.bejot.eu](http://www.bejot.eu) są one wykorzystywane do:

- dopasowania wyświetlania stron do Twoich oczekiwań oraz zapewniania poprawnego działania serwisu np. umożliwi zalogowanie się do Panelu Klienta
- tworzenia statystyk, które pozwalają nam udoskonalać nasz serwis przez badanie w jaki sposób z niego korzystasz,
- utrzymania sesji, dzięki temu nie musisz na każdej podstronie Panelu Klienta ponownie się logować.

Jeżeli uważasz, że technologia cookies narusza Twoją prywatność, zawsze możesz zmienić jej ustawienia lub wręcz wyłączyć ją w ustawieniach przeglądarki. W niektórych przypadkach korzystanie z pełni możliwości z serwisu [www.bejot.eu](http://www.bejot.eu) może zostać utrudnione, lub wręcz zablokowane.

Zobacz w jaki sposób możesz wyłączyć cookies w Twojej przeglądarce:

- Internet Explorer 9 oraz 10
- Firefox
- Google Chrome

## PRAWA AUTORSKIE

Treść serwisu internetowego stanowi przedmiot prawa autorskiego w rozumieniu odpowiednich przepisów ustawy z dnia 4 lutego 1994 roku o prawie autorskim i prawach pokrewnych (tekst jednolity Dz. U. Nr 80 z 2000 r., poz. 904 z późn. zm.).

Prawa autorskie do treści materiałów zawartych na stronach internetowych przysługują wyłącznie firmie Bejot Sp. z o.o.

## GWARANCJE I ODPOWIEDZIALNOŚĆ

Niniejszy serwis internetowy ma charakter informacyjny. Bejot Sp. z o.o. dokłada wszelkich starań, aby prezentowane dane były możliwie kompletne i aktualne.

Bejot Sp. z o.o. nie udziela gwarancji odnośnie dostępnych w serwisie treści, oraz nie ponosi odpowiedzialności za bezpośrednie lub pośrednie straty wynikające z korzystania z zasobów serwisu www.

Firma Bejot Sp. z o.o. nie odpowiada za zawartość zewnętrznych stron internetowych, do których mogą prowadzić odnośniki zawarte w serwisie firmy Bejot Sp. z o.o..

## LICENCJE

Zamierzeniem firmy Bejot Sp. z o.o. jest prowadzenie innowacyjnego i aktualnego serwisu internetowego. Z uwagi na fakt, że pragniemy chronić swoją własność intelektualną, a w szczególności patenty, znaki towarowe i prawa autorskie.

W związku z powyższym, żadne licencje do wykorzystania własności intelektualnej Bejot Sp. z o.o. oraz podmiotów trzecich nie są dostępne za pośrednictwem serwisu internetowego.

Informacja o produktach

Wszelkie informacje, specyfikacje oraz obrazy zawarte na stronach serwisu internetowego [www.bejot.eu](http://www.bejot.eu) opracowane zostały na podstawie najbardziej aktualnych informacji dostępnych w momencie publikacji.

Bejot Sp. z o.o. zastrzega sobie prawo do modyfikowania zawartości serwisu w każdym momencie, a w szczególności informacji o dostępnych kolorach, materiałach, wyposażeniu, specyfikacjach i modelach, bez konieczności powiadomienia o tym fakcie użytkowników.

Bejot Sp. z o.o. nie odpowiada za błędy typograficzne.

## ZMIANY WARUNKÓW I ZASTRZEŻENÍ

Bejot Sp. z o.o. zastrzega prawo wszelkich modyfikacji informacji w dowolnym momencie poprzez aktualizacje zawartości tej strony www.

EN

# COOKIE POLICY

THE LEGAL NOTE SETS OUT TERMS AND RESERVATIONS RELATED TO THE USE OF THE WEB SITE AND IS APPLICABLE IN RESPECT OF ALL ITS USERS.

Any manner of the use of our web site is tantamount to an acceptance of these terms.

## PERSONAL DATA PROTECTION – PRIVACY STATEMENT

A provision of personal data always takes place on the voluntary basis. Bejot Sp. z o.o. (Bejot Ltd.) shall not use Your data collected through the intermediary of the web site.

Furthermore, the web site can collect technical information related to a user's visit, such as a name of the web site provider and an IP address by means of which an Internet access has been obtained, a date of access to the web site, the web pages opened during a visit to the web site and an on-line address of the web site, from which a direct connection with our web site has been made.

The data is used to improve the web site, analyse statistic trends and administer the web site.

## INFORMATION ABOUT COOKIES

We use the cookies, i.e. text files that contain data facilitating the use of our web site maintained under the Web address: [www.bejot.eu](http://www.bejot.eu). They are stored in a user's computer, and can be read by our servers (by means of the web browser) in order to deliver as best experiences related to our web site as possible. Apart from the cookie files, we can use the other technologies that feature the functions similar to the cookie files.

A typical cookie file includes a domain name of the web site by which it has been generated in its name, data related to its expiration date or an individual number. In many cases your web browser enables to use the cookie files by default. On the web site under the Web address [www.bejot.eu](http://www.bejot.eu) they are used for:

- adapting a content of the web pages to Your expectations and ensuring a proper operating of the web site, e.g. logging into a Customer's Panel,
- developing statistics, which enable us to improve our web site by studying how it is used by You,
- maintaining a user's session service therefore You do not have to log in again on each web page of the Customer's Panel

If from your point of view a technology of the cookie files constitutes a breach of Your privacy, you can always change its settings or even disable it in your browser settings. In some cases, making full use of the possibilities offered by the [www.bejot.eu](http://www.bejot.eu) web site may be impeded or just blocked.

If You want to learn how to disable the cookie files in Your web browser, please refer to the following links:

- Internet Explorer 9 and 10

- Firefox
- Google Chrome

## **COPYRIGHTS**

A content of the web site is subject to copyrights within a meaning of the proper provisions of the Act of 4 February 1994 on Copyright and Related Rights (consolidated text: Journal of Laws of 2000 No. 80, item 904, as amended).

The copyrights to the contents of the materials contained on the web pages are held exclusively by Bejot Sp. z o.o.

## **WARRANTIES AND LIABILITY**

This web site is for informative purposes. Bejot Sp. z o.o. makes every effort that data presented on the aforementioned web site is as complete and updated as possible.

Bejot Sp. z o.o. grants no warranties with regard to the contents available on the web site and disclaims any liability for any direct or indirect damages resulting from the use of the web site resources.

The Bejot Sp. z o.o. company is not liable for a content of the external web sites, to which may refer the links contained on the web site of Bejot Sp. z o.o.

## **LICENCES**

Bejot Sp. z o.o. intends to maintain an innovative and updated web site. We want to protect our intellectual property, in particular the patents, tradenames and copyrights.

With regard to the above, no licences to use intellectual property of Bejot Sp. z o.o. and the third-party entities are not available through the intermediary of the web site.

All information, specifications and images included on the web pages of the web site under the Web address: [www.bejot.eu](http://www.bejot.eu) have been developed on the basis of the latest information available at the time of the publication.

Bejot Sp. z o.o. reserves a right to modify a content of the web site at any moment, in particular information about the available colours, materials, accessories, equipment, specifications and models, without a notification of the users.

Bejot Sp. z o.o. is not liable for the typographic errors.

DE

# COOKIES POLITIK

DIESE REGELUNGEN BESTIMMEN DIE NUTZUNGSBEDINGUNGEN DER WEBSITE UND GELTEN FÜR ALLE BENUTZER.

Wenn Sie unsere Website nutzen, stimmen Sie diesen Bedingungen zu.

## DATENSCHUTZ - DATENSCHUTZERKLÄRUNG

Die personenbezogenen Daten werden immer freiwillig angegeben. Bejot Sp. z o.o. verwendet keine Daten, die über die Website erhoben werden.

Darüber hinaus kann die Website die technischen Informationen über die Nutzung der Website durch den Benutzer sammeln, wie den Namen des Internetdienstanbieters und die IP-Adresse, über die der Internetzugang hergestellt wird, das Datum des Zugriffs auf die Website, die Seiten, die während des Besuches der Website geöffnet werden und die Adresse der Seite, die sich mit unserer Webseite verbindet.

Diese Informationen werden verwendet, um die Website zu verbessern, Statistik zu analysieren und die Website zu verwalten.

## INFORMATION ÜBER COOKIES

Wir verwenden so genannte Cookies-Dateien, d.h. Textdateien mit den Informationen, die die Nutzung von [www.bejot.eu](http://www.bejot.eu) verbessern. Sie werden auf Ihrem Endgerät gespeichert und von unseren Servern (durch einen Webbrowser) gelesen, um Ihnen das bestmögliche Erlebnis mit unserer Website anzubieten. Zusätzlich zu Cookies können wir auch andere Technologien mit Funktionen verwenden, die Cookies entsprechen.

Eine typische Cookies-Datei enthält in ihrem Namen die Domain der erstellenden Website, Zeit, nach der sie automatisch gelöscht wird und individuelle Nummer. In vielen Fällen ermöglicht Ihr Browser standardmäßig die Cookies-Dateien zu nutzen. Auf [www.bejot.eu](http://www.bejot.eu) werden sie verwendet, um:

- die Seite an Ihre Erwartungen anzupassen und den ordnungsgemäßen Betrieb der Webseite, wie z.B. Anmelden beim Kundenkonto, zu sichern
- Statistiken zu erstellen, die uns bei der Anpassung der Inhalte an Ihre Nutzung helfen,
- die Sitzung einzuhalten, sodass Sie sich nicht auf jeder Unterseite des Kundenkontos erneut anmelden müssen.

Wenn Sie behaupten, dass die Cookie-Technologie gegen Ihre Privatsphäre verstößt, können Sie ihre Einstellungen jederzeit ändern oder die Cookies in Ihrem Browser deaktivieren. In einigen Fällen können die Funktionen von [www.bejot.eu](http://www.bejot.eu) eingeschränkt oder gesperrt werden.

So können Sie Cookies in Ihrem Browser deaktivieren:

- [Internet Explorer 9 und 10](#)
- [Firefox](#)
- [Google Chrome](#)

## **URHEBERRECHT**

Der Inhalt der Website unterliegt dem Urheberrecht im Sinne der einschlägigen Bestimmungen des Gesetzes vom 4. Februar 1994 über Urheberrecht und verwandte Schutzrechte (konsolidierter Text, Gesetzblatt Nr. 80 von 2000, Pos. 904, mit späteren Änd.)

Das Urheberrecht für den Inhalt der auf den Websites präsentierten Materialien liegt ausschließlich bei Bejot Sp. z o.o.

## **GARANTIE UND HAFTUNG**

Diese Website dient nur zu Informationszwecken. Bejot Sp. z o.o. bemüht sich, dass die präsentierten Angaben vollständig und aktuell sind.

Bejot Sp. z o.o. übernimmt keine Garantie für die auf der Website präsentierten Inhalte und haftet nicht für direkte oder indirekte Verluste, die sich aus der Nutzung der Ressourcen auf der Website www.ergeben.

Die Firma Bejot Sp. z o.o. trägt keine Verantwortung für den Inhalt von externen Websites, die mit der Website der Firma Bejot Sp. z o.o. verlinkt werden.

## **LIZENZEN**

Die Firma Bejot Sp. z o.o. beabsichtigt, die innovative und aktuelle Website anzubieten. Aus diesem Grund möchten wir unser geistiges Eigentum, insbesondere Patente, Marken und Urheberrechte schützen.

Daher sind keine Lizenzen zur Nutzung des geistigen Eigentums von Bejot Sp. z o.o. und Dritten über die Website erreichbar.

### Informationen über Produkte

Sämtliche Informationen, Spezifikationen und Bilder auf der Website [www.bejot.eu](http://www.bejot.eu) wurden auf der Grundlage von aktuellsten Informationen verarbeitet, die zum Zeitpunkt der Veröffentlichung zur Verfügung standen.

Bejot Sp. z o.o. behält sich das Recht vor, den Inhalt der Website jederzeit zu ändern, insbesondere Informationen über verfügbare Farben, Materialien, Ausrüstung, Spezifikationen und Modelle ohne vorherige Informationen für die Benutzer.

Bejot Sp. z o.o. trägt keine Verantwortung für Druckfehler.

## **ÄNDERUNGEN DER BEDINGUNGEN**

Bejot Sp. z o.o. behält sich das Recht vor, Informationen jederzeit durch Aktualisierung des Inhalts der Website [www](http://www). zu ändern.

